

نتائج التصويت على جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية لمساهمي شركة المتوسط والخليج للتأمين وإعادة التأمين التعاوني (ميدغولف)

Voting Results of the Agenda Items of the Extraordinary General Assembly

الموضوع	النص بالعربي	English
جدول الأعمال	1. الموافقة على تعديل لائحة عمل لجنة المراجعة. (مرفق)	1. Approval on the amendment of the Audit Committee's charter. (Attached)
	2. الموافقة على تعديل نظام الشركة الأساس ليتوافق مع نظام الشركات الجديد، وإعادة ترتيب مواد النظام وترقيمها، لتتوافق مع التعديلات المقترحة. (مرفق)	2. Approval on the amendment of the company's Bylaws to align with the new Companies Law, and reorganizing and numbering the articles to be in line with the proposed amendments. (Attached)
	3. الموافقة على تعديل المادة (الأولى) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (التأسيس). (مرفق)	3. Approval on the amendment of Article (1) of the company's Bylaws, related to (Incorporation). (Attached)
	4. الموافقة على تعديل المادة (الثالثة) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (أغراض الشركة). (مرفق)	4. Approval on the amendment of Article (3) of the company's Bylaws, related to (Company's Objectives). (Attached)
	5. الموافقة على تعديل المادة (الرابعة) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (المشاركة والتملك في الشركات). (مرفق)	5. Approval on the amendment of Article (4) of the company's Bylaws, related to (Participation and Ownership in Companies). (Attached)
	6. الموافقة على تعديل المادة (الخامسة) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (المركز الرئيس للشركة). (مرفق)	6. Approval on the amendment of Article (5) of the company's Bylaws, related to (Company's Head Office). (Attached)
	7. الموافقة على تعديل المادة (السابعة) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (استثمارات الشركة). (مرفق)	7. Approval on the amendment of Article (7) of the company's Bylaws, related to (Company Investments). (Attached)
	8. الموافقة على تعديل المادة (الثامنة) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (رأس المال). (مرفق)	8. Approval on the amendment of Article (8) of the company's Bylaws, related to (Capital). (Attached)
	9. الموافقة على تعديل المادة (العاشرة) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (سجل المساهمين). (مرفق)	9. Approval on the amendment of Article (10) of the company's Bylaws, related to (Shareholders Register). (Attached)
	10. الموافقة على تعديل المادة (الثانية عشرة) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (تداول الأسهم). (مرفق)	10. Approval on the amendment of Article (12) of the company's Bylaws, related to (Trading of Shares). (Attached)

<p>11. Approval on the amendment of Article (14) of the company's Bylaws, related to (Reduction of Capital). (Attached)</p> <p>12. Approval on the amendment of Article (16) of the company's Bylaws, related to (Termination of Board Membership). (Attached)</p>	<p>11. الموافقة على تعديل المادة (الرابعة عشرة) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (تخفيض رأس المال). (مرفق)</p> <p>12. الموافقة على تعديل المادة (السادسة عشرة) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (انتهاء عضوية المجلس). (مرفق)</p>	
<p>13. Approval on the deletion of Article (26) of the company's Bylaws, related to (Founding Assembly). (Attached)</p> <p>14. Approval on the deletion of Article (27) of the company's Bylaws, related to (Powers of the Founding Assembly). (Attached)</p>	<p>13. الموافقة على حذف المادة (السادسة والعشرون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (الجمعية التأسيسية). (مرفق)</p> <p>14. الموافقة على حذف المادة (السابعة والعشرون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (اختصاصات الجمعية التأسيسية). (مرفق)</p>	
<p>15. Approval on the amendment of Article (28) of the company's Bylaws, related to (Powers of the Ordinary General Assembly). (Attached)</p>	<p>15. الموافقة على تعديل المادة (الثامنة والعشرون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (اختصاصات الجمعية العامة العادية). (مرفق)</p>	
<p>16. Approval on the amendment of Article (30) of the company's Bylaws, related to (Calling for Meetings). (Attached)</p>	<p>16. الموافقة على تعديل المادة (الثلاثون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (دعوة الجمعيات). (مرفق)</p>	
<p>17. Approval on the amendment of Article (34) of the company's Bylaws, related to (Voting in Meetings). (Attached)</p>	<p>17. الموافقة على تعديل المادة (الرابعة والثلاثون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (التصويت في الجمعيات). (مرفق)</p>	
<p>18. Approval on the amendment of Article (35) of the company's Bylaws, related to (Decisions of Meetings). (Attached)</p>	<p>18. الموافقة على تعديل المادة (الخامسة والثلاثون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (قرارات الجمعيات). (مرفق)</p>	
<p>19. Approval on the amendment of Article (39) of the company's Bylaws, related to (Appointment of the Auditor). (Attached)</p>	<p>19. الموافقة على تعديل المادة (التاسعة والثلاثون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (تعيين مراجع الحسابات). (مرفق)</p>	
<p>20. Approval on the amendment of Article (41) of the company's Bylaws, related to (Auditor's Obligations). (Attached)</p>	<p>20. الموافقة على تعديل المادة (الحادية والأربعون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (التزامات مراجع الحسابات). (مرفق)</p>	
<p>21. Approval on the amendment of Article (42) of the company's Bylaws, related to (Fiscal Year). (Attached)</p>	<p>21. الموافقة على تعديل المادة (الثانية والأربعون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (السنة المالية). (مرفق)</p>	
<p>22. Approval on the amendment of Article (43) of the company's Bylaws, related to (Financial Documents). (Attached)</p>	<p>22. الموافقة على تعديل المادة (الثالثة والأربعون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (الوثائق المالية). (مرفق)</p>	

<p>23. Approval on the amendment of Article (46) of the company's Bylaws, related to (Entitlement to Profits). (Attached)</p>	<p>23. الموافقة على تعديل المادة (السادسة والأربعون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (استحقاق الأرباح). (مرفق)</p>	
<p>24. Approval on the amendment of Article (51) of the company's Bylaws, related to (Company's Regulations). (Attached)</p>	<p>24. الموافقة على تعديل المادة (الطادية والخمسون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (نظام الشركة). (مرفق)</p>	

